
 

 
 
Beretning 2022 – Regulering Vendsyssel 
Bjarne Dunk 
 

Vi holdt møde i foråret med Mogens Sonne og reguleringsjægerne hvor et ”års gang” 
blev besluttet.  

Således holdes nu årsmøde hvert år i det tidlige forår. Mogens Sonne efterlyste flere 
personer til, at assistere når der blev observeret syge og ilanddrevne havpattedyr, typisk 
sæler.  

På denne baggrund har flere reguleringsjægere tilmeldt sig denne opgave, dog uden at 
være tilkaldt. 

 

2022 har været ret stille år med ret få tilkald og assistancer reelt kun 7 stik, derudover 
telefonisk vejledning. 
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Bjarne Dunk 


